
Styrelsens svar till motion nr 2: 

Styrelsen tillstyrker inte motionen. 

 Styrelsen förstår att avsikten är att få en bättre inblick i föreningens kostnader, men är tveksam till 

att förslaget är rätt väg att åstadkomma detta. 

Det finns inga metoder i bruk för att fördela våra fasta kostnader på respektive lägenhet, och det är 

inget man har gjort för några av våra investeringar som finansierats med lån. 

Vår ekonomiska förvaltning hanteras externt och denna typ av beräkningar är inte något vi i 

dagsläget betalar för. 

 


